
PALTA SATELLITFÖRENING

Protokoll fört vid årsmötet den 23 nov 2022

§1. Mötets öppnande
Niclas förklarade mötet öppnat.

§2. Fråga om mötet är stadgeenligt utlyst
Närvarande ansåg mötet stadgeenligt utlyst.

§3. Fastställande av dagordning
Dagordningen godkändes.

des.
§4. Val av ordförande och sekreterare för mötet

Till ordförande för mötet valdes Niclas och till
sekreterare valde Leif.

§5. Val av 2 justeringsmän tillika rösträknare
samt fastställande av röstlängd
Till justeringsmän valdes jerrie Cederberg och 
Niclas Lindström.
Närvarolistan gäller som röstlängd.

§6. Verksamhetsberättelse, resultat och balansräkning
Niclas gick igenom verksamhetsberättelsen.
Resultatet för 2021 var en förlust.
Balansräkningen visar dock på en god ekonomi.

§7. Revisionsberättelse
Niclas läste upp revisionsberättelsen från Björn Edholm.

§8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

§9. Styrelsens förslag samt 
Synpunkter på kanalutbud
Inga motioner var inlämnade.
Styrelsen informerade om att i samband med haveriet 
på de analoga kanalerna installerades BBC World och
Deutsche Welle.Om de inte finns på TV’n behöver det
analoga bandet sökas om.
Styrelsen ska undersöka om det finns någon spansk
fri kanal.



§10. Arvoden för styrelsen
Mötet godkände samma ersättning som förra året, dvs
300 kr vilket motsvarar en årsavgift.

§11. Styrelsens förslag till budget för 2022
Styrelsens budget för 2022 gicks igenom. Årsavgiften 
bestämdes till 300 kr.

§12. Val: a/ Niclas omvaldes för två år
b/ Rolf Ericsson invaldes för två år
c/ Mattias valdes som kontaktperson för ett år
d/ Björn E. valdes som revisor för ett år
e/ Tommy S.  valdes som revisorersättare för ett år
f/  Styrelsen kvarstår som valberedning för ett år

§13. Övriga frågor
Om man googlar på Palta Satellitsamfällighetsförening får 
man upp ett gammalt protokoll. Styrelsen undersöker hur det 
kan tas bort.
Information om Palta satellitförening finns på hemsidan Palta .se. 
All ny information finns på Satellitföreningen/akuellt.

§14. Bestämma tid när protokollet ska justeras
Protokollet skickas ut omgående. Tacksam att få det godkänt
omfående. Returneras till Leif.

§15. Avslutning
Niclas tackade alla för visat intresse. Planen är att samordna
mötet med vägföreningen 2023.

————————— ———————————
Ordf. Niclas Strimell Sekreterare Leif Åhsberg

Justerat

————————— ———————————
Jerrie Ceder berg Niclas Lindström




